
Ter attentie van de heer Lodewijk De Witte, gouverneur van de 

provincie Vlaams-Brabant 
 

Betreft: verslag van de gemeenteraad van Kraainem van 23 juni 2020.  

 

1. De gemeenteraad van Kraainem van 23 juni 2020 werd in opdracht van de gouverneur 

bijgewoond door Peggy De Winter, adjunct van de directeur. De openbare zitting werd 

geopend om 19.11 uur en gesloten om 22.22 uur (de vergadering verliep online via Teams).  

 

Er stonden 13 punten op de agenda van de gemeenteraad. En er werd één punt bij 

hoogdringendheid toegevoegd. De punten werden ingeleid, besproken en gestemd in het 

Nederlands.  

 

2. In het kader van de openbaarheid van de gemeenteraad, wou men de gemeenteraad live 

streamen, maar dat lukte technisch niet op korte termijn. Daarom deelt de voorzitter bij 

het begin van de gemeenteraad mee dat de gemeenteraad zal opgenomen worden en dat 

de opname op de website van de gemeente zal worden geplaatst. Zo kan de bevolking 

later de gemeenteraad alsnog beluisteren.  

 

3. Het toegevoegde punt bij hoogdringendheid betreft de kennisname van het 

vernietigingsbesluit van de gouverneur betreffende “politieverordening evenementen”. 

Deze politieverordening werd genomen ter bescherming van de bevolking. De 

burgemeester deelt mee dat hij telefoon had gehad van de gouverneur die hem erop wees 

dat een gemeente geen strengere maatregelen kan treffen dan de federale overheid. Het 

opleggen van een verbod tot eind augustus voor evenementen vanaf 100 personen was 

dan ook onwettig. De burgemeester zou nog naar de Raad van State kunnen gaan maar 

hij zal dat niet doen. Hij zal de beslissing van de gouverneur respecteren. Hij heeft nog 

eens gebeld met de gouverneur over het verplicht opleggen van een mondmasker voor de 

bevolking. Ook hier deelde de gouverneur mee dat hij in dat geval vernietigend zou 

optreden, omdat het een strengere maatregel zou zijn dan die van de federale overheid. 

Daarom beslist het gemeentebestuur om in te zetten op het aanmoedigen van het dragen 

van mondmaskers dan wel om het verplicht op te leggen. 

 

4. Er werd lang gediscussieerd over een amendement dat werd ingediend bij het 

retributiereglement over het parkeerbeleid. Het amendement stelde voor om gratis parking 

aan te bieden aan elektrische wagens terwijl deze opladen. Uiteindelijk werd het 

amendement door de indiener ingetrokken. 

 

5. Een volgend groot discussiepunt betrof het huishoudelijk reglement dat in april 2020 werd 

goedgekeurd en dat men nu al aangepast wil zien. Er heerst grote onduidelijkheid over de 

manier van behandelen van de schriftelijke en de mondelinge vragen. In het huishoudelijk 

reglement ontbreekt een definitie van beide termen. Men stelt voor om tijdens de 

commissie Bestuur in september het huishoudelijk reglement terug grondig te bekijken en 

eventuele aanpassingen voor te stellen aan de gemeenteraad en men wil in afwachting 

teruggrijpen naar de vroegere manier van werken. De voorzitter van de gemeenteraad 

maakt duidelijk dat het huishoudelijk reglement geen vodje papier is en dat er niet kan 

van worden afgeweken zolang het huishoudelijk reglement niet wordt aangepast. 

 



6. Tijdens de mondelinge vragenronde ontspint zich een discussie tussen gemeenteraadslid 

Van Herck en de voorzitter van de gemeenteraad over deontologie. De heer Van Herck 

verwijt de voorzitter dat hij de deontologie ver te buiten is gegaan door openbaar de 

schepen van openbare werken te bekritiseren en dat is niet aanvaardbaar aldus de heer 

Van Herck. De voorzitter repliceert daarop dat er geen deontologische code is in Kraainem 

en dat hij dus niet weet wat kan en niet kan. De schuldige hiervan is de heer Van Herck 

zelf, aldus de voorzitter, omdat hij als voorzitter van de commissie Bestuur ervoor moet 

zorgen dat er een deontologische code komt in Kraainem. Deze discussie tussen beiden 

wordt gedurende 20 minuten verder gezet in de chat-sessie van teams. De gemeenteraad 

gaat in tussentijd verder met de volgende mondelinge vragen. Deze chat-sessie is niet 

openbaar voor het publiek. 

 

7. De burgemeester heeft nogmaals contact opgenomen met Fluvius, omdat Franstalige 

burgers alle correspondentie in het Nederlands krijgen, ook als zij in het Frans bediend 

willen worden. Fluvius antwoordt dat ze niets kunnen beloven, maar dat ze de vraag ter 

harte zullen nemen. 

 

8. De volgende gemeenteraad vindt plaats op 14 juli om 19 uur en zal ook via teams verlopen. 

 

9. Als bijlage vindt u de agenda. 

 

Peggy De Winter 

23 Juni 2020  


